
PROTOKÓŁ NR 29/2016 

Z OBRAD XXIX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 1 CZERWCA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączona lista obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona listą obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej WPF na lata 2016-2022 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

sochaczewskiego z przeznaczeniem na  zakup sprzętu medycznego dla Oddziału 

Wewnętrzno-Kardiologicznego Szpitala Powiatowego w Sochaczewie  

7.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu 

Szkół w Wyczółkach 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych 

taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 

samorządowego Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Sochaczewie 

9. Przyjęcie protokołu  z XXVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

10. Sprawy różne 

11. Zakończenie obrad XXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew   

 

AD. 1 

W obradach udział wzięło 15 radnych , co stanowi quorum  

 

AD. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił porządek obrad XXIX 

Sesji Rady Gminy Sochaczew- porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 
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AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2016-2022 przedstawiła Pani Skarbnik 

Gminy  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały radni przystąpili do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIX/119/2016 w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej WPF na lata 2016-2022 

 

AD. 4 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały  w sprawie  

wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

W związku z brakiem pytań radni przystąpili do głosowania w sprawie przedstawionej 

uchwały  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIX/120/2016  w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy . 

 

AD. 5 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Sekretarz o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości  

 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 14 radnych na 14  

obecnych w czasie głosowania  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
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WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  XXIX / 121/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie działek Nr 17/4 i 17/7 obręb Bielice . 

 

AD. 6 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu sochaczewskiego na 

zakup sprzętu medycznego dla Szpitala Powiatowego w Sochaczewie przedstawiła Skarbnik 

Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński  wyjaśnił , że na Radzie Społecznej 

ZOZ od Przewodniczącego Rady Powiatu i radnego z miasta  padła propozycja udzielenia 

pomocy finansowej dla szpitala , miasto co roku zwalnia ten szpital z podatku od 

nieruchomości . Apel ten został różnie przyjęty przez gminy , ale w większości odzew był 

pozytywny . Pan Przewodniczący zaproponował , aby pomocy udzielić Oddziałowi 

Wewnętrzno-Kardiologicznemu poprzez zakupienie sprzętu medycznego . Ordynator tego 

oddziału zaproponowała zakupienie niezbędnego sprzętu na oddział za kwotę 60 tysięcy 

złotych  

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15 radnych  

- za udzieleniem pomocy finansowej dla szpitala Powiatowego w Sochaczewie głosowało 15 

radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIX / 122 / 2016  w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla powiatu sochaczewskiego z przeznaczeniem na zakup 

sprzętu medycznego dla Oddziału Wewnętrzno-Kardiologicznego Szpitala Powiatowego 

w Sochaczewie  

 

AD. 7 

Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w Wyczółkach i wyjaśniła , że 

sprawą ta zajmowała się szczegółowo Komisja Rewizyjna  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował , że skarga ta wpłynęła po 4 miesiącach od  

momentu  zaistnienia . W tej chwili  dzieci do tej szkoły nie chodzą , gdyż wyprowadzili się 

do Sochaczewa 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 - wstrzymał się od głosu 1 radny 
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WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew większością głosów  podjęła uchwałę Nr XXIX/123/2016 w 

sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół w Wyczółkach  

 

AD. 8  

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przedstawił Dyrektor 

GZGK Pan Wojciech Ćwikliński  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych w czasie głosowania  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIX/124/2016 w sprawie 

przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf   za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla samorządowego Gminnego Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Sochaczewie      

 

AD. 9 

Protokół z obrad  XXVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie    

 

AD. 10  

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Pan Nagłowski Tomasz poinformował , że mieszkańcy skarżą się na burdy na przystankach 

przy ulicy Żyrardowskiej  . Stwierdził , że to bardzo dobrze , że ruszyła przepompownia na 

Czystem i można byłoby wybudować basen przy świetlicy na Czystem 

  Pani Dymkowska Jadwiga poprosiła o uporządkowanie terenu należącego do wojska  na 

Kuznocinie i poinformowała , że umówiła się na rozmowę z burmistrzem w sprawie 

wysypiska , gdyż dzieje się tam coraz gorzej , a teren na którym znajduje się wysypisko 

należy do miasta . 

Pan Sejdak poinformował , że zgłaszał do Koła Łowieckiego prośbę o odstrzał dzików i nie 

ma z ich strony odzewu . 

Pan Murawski Sławomir podziękował za wykonanie asfaltu przy działkach i poprosił o 

naprawę wiat przystankowych  



                                                           -5- 

Pani Nagłowska Ryta poprosiła o wykoszenie poboczy drogi , aby było przyjemniej chodzić  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że musi być zrobiony chodnik od Nowych 

Mostek do mostu w Chodakowie , a najlepiej do samej Żelazowej Woli , jest to droga 

powiatowa i przynajmniej na najważniejszym odcinku jakim jest bezpieczeństwo współpraca 

powinna się układać . Pan Ćwikliński Czesław stwierdził ,że jest to trudny temat , ale na tej 

drodze może dojść do tragedii . 

Pani Borek Dorota stwierdziła , że popiera prośbę Pana Przewodniczącego w sprawie 

wykonania chodnika  i poinformowała , że  wystąpiła z pismem do powiatu o wykonanie 

chodnika od Kożuszk do Zosina , ale dobrze byłoby zrobić ten chodnik na całym odcinki 

drogi , bo rodzice dzieci skarżą się na brak bezpieczeństwa na poboczach drogi  

Pan Wojda poprosił o zadbanie o drogi , gdyż rolnicy wyciągają glinę na drogi i 

zaproponował podjęcie uchwały zabraniającej podorywania poboczy dróg . 

 

Pani Wódka Jadwiga poinformowała , że tydzień temu rozmawiała na temat poboczy na 

drodze w Gawłowie . Od wczoraj rozpoczął się remont mostu w Sochaczewie , a to 

spowodowało większy ruch na drodze w Gawłowie , a tam nie można się minąć . Pani 

Jadwiga Wódka poprosiła o remont drogi w lesie w Gawłowie  . 

 

Pan Krakowiak poparł prośbę Pana Sejdaka  w sprawie zniszczeń upraw rolnych przez dziki i 

stwierdził , że należy się dogadać z Kołem Łowieckim , bo myśliwi nie chcą przyjeżdżać , by 

odstrzelić zwierzynę  

Pani Agnieszka Offerczak – Ciura poinformowała o przebiegu akcji pomocy dla rodziny 

Państwa Strzelczyk , którym w dniu 15 maja 2016 roku spłonął doszczętnie dom . Pani 

Offerczak podziękowała Panu Wójtowi , Panu Wojciechowi Ćwiklińskiemu, Panu radnemu 

Góreckiemu i pani sołtys z Rozlazłowa  za zaangażowanie i pomoc w znalezieniu osób , które 

mogłyby pomóc tej rodzinie i poinformowała , że prowadzona jest zbiórka pieniędzy dla tej 

rodziny . Wpłaty na odbudowę domu przyjmuje za pokwitowaniem Rada Sołecka sołectwa 

Rozlazłów 

 

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński udzielił odpowiedzi na zadane pytania  

Pan Wójt podziękował za ciepłe słowa i stwierdził ,że to wspólnie z mieszkańcami mogą być 

rozwiązane najtrudniejsze sprawy , jednak na rozwiązanie niektórych problemów potrzeba 

więcej czasu . Z powodu szybkiego rozwoju gminy wykonywane kiedyś drogi o szerokości 3 

m. są niewystarczające . Po lokalnych drogach , szczególnie po Kuznocinie i Gawłowie z 

powodu remontu mostu będzie jeździć więcej samochodów . 

W sprawie przystanków Pan Wójt zaproponował zgłaszać problemy na policje , to wtedy 

policja skontroluje rejon przystanków .W sprawie terenu wojskowego w Kuznocinie , to 

 



właścicielem działki jest jednostka wojskowa w Bielicach i poprosimy dowództwo jednostki 

wojskowej o uporządkowanie terenu , bo oni tego terenu nie wykorzystują , więc może nie 

wiedzą gdzie jest . 

Pan Wójt poinformował , że zwróci się do Koła Łowieckiego  o zwiększenie ilości 

odstrzelanych zwierząt  

Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński stwierdził , że chciałby nawiązać szerszą współpracę z 

powiatem w sprawie dalszej realizacji wspólnych inwestycji  na terenie gminy. W 2010 roku 

udało się zrealizować inwestycje wokół Żelazowej Woli za kwotę 6 mln. zł. i reszta miała być 

wykonywana w 2011 , ale nie udało się tego zrobić  

- Naprawa poboczy dróg wykonywana jest sukcesywnie  

- Inicjatywa Pani Agnieszki i Krystyny Offerczak w sprawie odbudowy domu jest bardzo 

cenna  

Pani Górecka Hanna poprosiła o patrolowanie trasy Sochaczew- Lubiejew-Rybno , gdyż w 

czasie , gdy w Rybnie są dyskoteki dewastowane są znaki drogowe  

 

AD. 11  

Obrady XXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.00 

 

      Protokółowała                                                                            PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz                                                                RADY GMINY SOCHACZEW 

                                                                                                            Czesław Ćwikliński                                                         


